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《股市稳赚》

内容概要

Two years in MBA school won't teach you how to double the market's return. Two hours with The Little Book
That Beats the Market will.
In The Little Book， Joel Greenblatt， Founder and Managing Partner at Gotham Capital (with average
annualized returns of 40% for over 20 years)， does more than simply set out the basic principles for successful
stock market investing. He provides a "magic formula" that is easy to use and makes buying good companies at
bargain prices automatic. Though the formula has been extensively tested and is a breakthrough in the academic
and professional world， Greenblatt explains it using 6th grade math， plain language and humor. You'll learn
how to use this low risk method to beat the market and professional managers by a wide margin. You'll also learn
how to view the stock market， why success eludes almost all individual and professional investors， and why the
formula will continue to work even after everyone "knows" it.
--This text refers to an out of print or unavailable edition of this title.
Show more
Show less
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作者简介

乔尔·格林布拉特，哥伦比亚大学商学院客座教授、投资者俱乐部网站（ValueInvestorsClub.com）合
作发起人等数职，现为Gotham资本公司创始人和合伙经理人，自1985年该公司成立以来，其年均回报
率高达40%。格林布拉特拥有理学学士学位，并获得沃顿商学院工商管理硕士学位，著有《你也能成
为股市天才》。
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精彩短评

1、道理很簡單，能否堅持貫徹才是關鍵。

書名中譯很...
2、仔细想了想，作者的神奇公式应该是长期有效能够跑赢市场的。其背后的关键在于好企业往往受
宏观或政策的负面因素落后市场，而人类本身对未来的判断偏差总是周期性的波动，即反身性。而当
基本面改善时，估值将向乐观的方向波动。只要，股票下跌缩量，上涨放量仍然是普遍规律；这意味
着采用此种策略的投资者不多，那么这种策略就仍然具有普适性。本质来说，就是低估值买好企业的
无脑版；适合当下市场的一般投资者。
3、简单易行效果好 要的就是这种指南 ^ ^ 
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